
P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Rozwoju i Polityki Przestrzennej

w dniu 27 listopada 2007 r.

SE-PO. 0063-3-16/07

Skład Komisji:

1. Władysław Oczkowicz - Przewodniczący Komisji   - obecny
2. Czesław Badura - Zastępca Przewodniczącej   - obecny
3. Janusz Gątkiewicz - Członek Komisji   - obecny
4. Jolanta Moćko - Członek Komisji   - nie obecna
5. Krzysztof Francikowski -Członek Komisji - nie   obecny
6. Teresa Kosmala - Członek Komisji   - obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Marek Mrozowski – Burmistrz Miasta Czeladź, Zofia Gajdzik – Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta, 
Urszula Polak– Wałek – Skarbnik Miasta  

Posiedzenie Komisji prowadził:

Przewodniczący Komisji Władysław Oczkowicz 

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
2. Omówienie informacji o realizacji zadań ze środków unijnych w rozbiciu na poszczególne 

programy.
3. Ocena wykonania zadań inwestycyjnych w mieście za 10 miesięcy roku 2007, w tym zadania 

własne ZIK-u.
4. Sprawy bieżące.

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący komisji  

- Powitał członków komisji oraz pracowników Urzędu Miasta.
- Proponuję aby rozpocząć nasze posiedzenie od omówienia projektu budżetu na rok 2008. 

Pani Skarbnik proszę o omówienie.

Urszula Polak – Wałek                -                             Skarbnik Miasta   

- Omawia projekt budżetu.

DYSKUSJA nad projektem Budżetu na 2008 rok

W dyskusji udział wzięli:

Władysław Oczkowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 



Urszula Polak– Wałek – Skarbnik Miasta 
Janusz Gątkiewicz – członek komisji 
Czesław Badura – członek komisji 
Teresa Kosmala – członek komisji 
Marek Mrozowski – Burmistrz Miasta 
Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący komisji  

- Głosowanie wniosków.

Wniosek: 
Wniosek o uzupełnienie porządku obrad sesji zwołanej na 29 listopada 2007r. w pkt. 6. Po 
podpunkcie a) wprowadzenie- dodać podpunkt b) zgłoszenie wniosków i uwag do projektu 
budżetu Miasta Czeladź na 2008 rok.
Uzasadnienie:
Przedstawiony projekt budżetu Miasta Czeladź na2008 rok wymaga zgłoszenia uwag przed 
przystąpieniem do pracy nad nim Komisji Rady.

GŁOSOWANIE

4 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przez Komisje zaopiniowana pozytywnie. 

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący komisji  

- Herb miasta.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

Władysław Oczkowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 
Marek Mrozowski – Burmistrz Miasta
Janusz Gątkiewicz – członek komisji 

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący komisji  

- Kolejnym tematem są zmiany w budżecie. Pani skarbnik proszę o omówienie.

Urszula Polak – Wałek                -                             Skarbnik Miasta   

- Omawia projekt budżetu.

DYSKUSJA nad zmianami w budżecie 

W dyskusji udział wzięli:

Władysław Oczkowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 
Urszula Polak– Wałek – Skarbnik Miasta 
Marek Mrozowski – Burmistrz Miasta

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący komisji  

- Proszę o zadawanie pytań o projekty uchwał gruntowych.



DYSKUSJA 

W dyskusji udział wzięli

Władysław Oczkowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 
Marek Mrozowski – Burmistrz Miasta
Janusz Gątkiewicz – członek komisji 
Czesław Badura – członek komisji 
Teresa Kosmala – członek komisji 

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący komisji  

- Głosowanie wniosków.

Wniosek: 
Wniosek dotyczy skreślenia z proponowanego porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Czeladzi 
wyznaczonej na 29.11.2007r. Pkt. 7 ppkt.16„ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z 
tytułu wzrostu wartości nieruchomości spowodowanego budową urządzeń infrastruktury 
technicznej”
Uzasadnienie:
Decyzja taka winna być poprzedzona konsultacjam społecznymi z przekazaniem mieszkańcom 
pełnej informacji w tym zakresie.

GŁOSOWANIE

4 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przez Komisje zaopiniowana pozytywnie. 

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący komisji  

- Zamykam posiedzenie Komisji.

                                                                                                        P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
                                    Komisji Rozwoju
                                i Polityki Przestrzennej

  

        Władysław Oczkowicz
Protokołował:
Paweł Osika
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